



**1st Semester
Online Tests' Schedule
Academic year 2021-2022**

Day	Date	Subjects	Publishing time
Sunday	3/10/2021	Reading& Vocabulary	9:00 a.m.
Monday	4/10/2021	Social	9:00 a.m.
Tuesday	5/10/2021	Arabic	9:00 a.m.
Wednesday	6/10/2021	Math	9:00 a.m.
Thursday	7/10/2021	علوم اسلامية	9:00 a.m.
Sunday	10/10/2021	Grammar& Phonics	9:00 a.m.
Monday	11/10/2021	Science	9:00 a.m.
Tuesday	12/10/2021	Computer & French	9:00 a.m.

Notes:-

1. Tests will be **online**; the tests will be published according to the "First Semester Tests' Schedule". Check the dates and the time carefully to avoid missing the tests.
2. Test marks will be **calculated**.
3. The due time will be **24 hours** after publishing.
4. The school **will not** retake the test of absent students.

ملحوظة:-

1. الاختبارات ستكون **عن بعد** وسيتم نشر الاختبارات تبعًا لجدول الاختبارات الشهرية للفصل الدراسي الأول. الرجاء مراجعة تواريخ ووقت النشر بدقة تفاديًا لضياع وقت الاختبار.
2. سيتم **احتساب** درجات هذا الاختبار.
3. الاختبار سيكون متاح لمدة **24 ساعة** من وقت النشر.
4. في حالة غياب الطالب/الطالبة لا **يعاد** له/لها الاختبار مطلقًا.

Day	Subject	Material Covered
Sun.	Reading & Vocabulary	<p>Vocabulary *Unit (1), Lesson(1) " A Fine, Fine School" T.B. Pgs.10-11</p> <p>Reading *Unit (1), Lesson (1) "A Fine, Fine School" T.B. Pgs. 14-33 *Any related worksheets or discussed questions in the class</p>
Mon.	Social	<p>1- U. (1) -L. (1) "A Healthy Community" S.B. Pgs.6-9 & W.B. Pgs.6-7</p> <p>2- U. (1) -L. (2) "The Urban Community" S.B. Pgs.10-14 & W.B. Pg. 8</p>
Tues.	Arabic	<p>" الوحدة الأولى : التعامل مع الآخرين " نشيد: آداب الحديث كتاب الطالب ص: 21 - درس: عادل في الطائرة كتاب الطالب ص: 22 - 31 - عام دراسي جديد كتاب الطالب ص: 34 - 41</p> <p>" الأساليب والتراكيب اللغوية " - اللام الشمسية واللام القمرية وحروف المد كتاب الطالب ص: 28، 29 - أسلوب الاستثناء بـ (إلا) و (غير) كتاب الطالبة ص: 30، 41 - استخدام ظرفي الزمان: يمين، شمال كتاب الطالب ص: 31 - التاء المربوطة كتاب الطالب ص: 28 أوراق المراجعة</p>
Wed.	Math	<p>L. (1): Number Patterns Pg.7 L. (2): Round to the Nearest Ten or Hundred Pg.13 L. (3): Estimate Sums Pg.19 L. (5): Use Properties to Add Pg.31 L. (6): Use the Break Apart to Add Pg.37 L. (7): Use Place Value to Add Pg.43 Revision Worksheet</p>
Thurs.	علوم اسلامية	<p>توحيد: الدرس الأول: مراتب الدين صفحة 10 حتى صفحة 11. الدرس الثاني: أركان الإسلام صفحة 14 حتى صفحة 18. الدرس الثالث: شهادة أن لا إله إلا الله صفحة 19 حتى 21.</p> <p>فقه: الدرس الأول: آداب قضاء الحاجة (1) صفحة 38 حتى صفحة 40. الدرس الثاني: آداب قضاء الحاجة (2) صفحة 41 حتى صفحة 43. أوراق العمل</p>

Sun.	Grammar & Phonics	<p>Grammar</p> <p>*Unit (1) Lesson (1) "Simple Sentence" R.N. Pgs.2, 3, 9 *Unit (1) Lesson (1) "Capitalization and Punctuation" R.N. Pgs.12, 14 *Unit (1) Lesson (2) "Kind of Sentences" R.N. Pgs. 16, 17, 23</p> <p>Phonics</p> <p>*Unit (1) Lesson (1) "Short Vowels" R.N. Pgs.1, 10, 13 *Unit (1) Lesson (1) "Words with the VCCV Pattern" R.N. Pg.6 *Unit (1) Lesson (2) "Words with Long Vowels & VCe Pattern" R.N. Pgs. 15, 20 *Any related worksheets or discussed questions in the class</p>
Mon.	Science	<p>U.3, L.1 "What Are Some Plant Life Cycles?" T.B. Pgs. 91 - 99</p> <p>U.3, L.2 "What Are Some Animal Life Cycles?" T.B. Pgs. (101 - 107), (110 - 112)</p> <p>Worksheets (2, 3)</p>
Tues.	Computer	Worksheet (1)
	French	<ul style="list-style-type: none"> • Qu'est-ce que c'est ? C'est un, C'est une, Ce sont des. Book Pg.4 • The numbers from (1 to 20) Book Pg.5 • W.B Pg. 4 (Q:2) + 7 (Q:11) • Revision Worksheet

